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Svar på interpellation från Karl-Olov Jansson 
angående gång- och cykelvägar vid 
landsbygdens skolor 
Karl-Olov Jansson har i en interpellation frågat mig följande: 

 

Vid vilken eller vilka skolor är det inplanerat gång- och cykelvägar? 

 

Som interpellanten noterat är gång- och cykelvägar i anslutning till skolor prioriterat i 

Alliansens 88-punktsprogram. Jag vill även initialt passa på att välkomna en ambition om 

bred samsyn kring detta, då vi med begränsade resurser inte kommer att kunna 

finansiera eller anlägga alla önskemål om utökat gång- och cykelnät med kommunalt 

huvudmannaansvar. Därför är det också viktigt att inte glömma bort de medel som anslås 

inom ramen för anläggningsstödet, som i sin tur infördes under föregående mandatperiod. 

Detta gäller t.ex. gång- och cykelväg i Älmsta.  

 

I pågående projekt är det i direkt anslutning till skola i Hallstavik och i Rimbo, på 

Lindvägen respektive Tomtebovägen. Det är även inplanerat gång- och cykelväg längs 

Bergsgatan i Norrtälje stad, för att bland annat säkerställa tryggare transporter till och från 

skolan.  

 

Det finns även så kallade felande länkar i pågående planering och genomförande, som 

inte nödvändigtvis ligger i direkt anslutning till skolor, men som binder ihop redan 

befintliga stråk och därmed underlättar för elever att ta sig säkrare till skolan på cykel. Ett 

par exempel är en bit mellan Asteroidvägen och Plutovägen i Solbacka samt två 

kopplingar mellan Grind och Solbacka strand.  

 

 

 

 

 

Bino Drummond (M) 

Kommunstyrelsens ordförande 

 

 

 


